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PROTOKÓŁ NR XXII.2020 

z przebiegu XXII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 30 września 2020 r. 

 

 

XXII sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 16 radnych (nieobecni usprawiedliwieni: 

Beata Zawada. Aleksandra Szubert, Tadeusz Cygański). Lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr XXII.2020 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1305 otworzył XXII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach.  

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie „ZA” 

głosowaniem przez podniesienie ręki (problem techniczny z urządzeniami do 

głosowania elektronicznego, Adam Jaskulski błędnie wcisnął przycisk). 

  

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie XXII Sesji Rady Powiatu. 

2. Przejęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu nr XX.2020 XXI.2020 

4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja o 

udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

7. Wolne wnioski. 

8. Sprawozdania finansowe za I półrocze 2020 r. 

1) Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za okres od 

1 stycznia do 30 czerwca 2020 r. samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej; 

2) Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

przebiegu realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 

30 czerwca 2020 r. 
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3) Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 

okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2020 r. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych 

w Szkolonym Schronisku Młodzieżowym w przy Młodzieżowym 

Ośrodku Socjoterapii im. Ireny Sendlerowej w Przytoku, (druk 157); 

2) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i za 

przechowywanie tych pojazdów na parkingu strzeżonym na koszt ich 

właścicieli (druk 158), 

3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej, (druk 161); 

4) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok; (druk 160); 

5) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 – 

2022” ; (druk 159); 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie XXII Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach. Zarząd 

przedstawiła autopoprawki do wieloletniej prognozy finansowej powiatu, zmian 

w budżecie powiatu. 

Ryszard Górnicki zawnioskował o dopisanie do porządku obrad punktu: 

Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin.  

Edwin Łazicki odpowiedział, że udzieli głosu Wójt Gminy Trzebiechów i 

poprosiła o przekazanie sprawy poruszanej przez Wójt  na piśmie. 

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA”. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Protokół jest dostępny na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, 

a papierowej wersji wyłożony przed sesją. Przypomniał również o możliwości 

wniesienia  uwag do projektu protokołu do biura rady przed dniem sesji.  

Protokoły XX.2020 i XXI.2020 poddany pod głosowanie Rada przyjęła 

jednogłośnie. 

 

Ad 4. 

Tadeusz Pająk przedstawił informację uzupełniającą. 

Adam Jaskulski zapytał o obiekty Uniwersytetu Zielonogórskiego 

w Sulechowie. 

Tadeusz Pająk poinformował, że jest zamiar posadowienia wszystkich 

sulechowskich jednostek powiatowych w jednym miejscu. Obecnie nie ma 

decyzji uniwersytetu, powiat ubiega się o przekazanie budynków. 
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Adam Jaskulski stwierdził, że odpowiedź jest satysfakcjonująca, 

uprzednio była mowa o przeniesieniu starostwa do Sulechowa. 

Ryszard Górnicki stwierdził, że przejęcie budynków to pierwszy etap. 

Dopytał o informacje z konwentu starostów. 

Tadeusz Pająk odpowiedział, że konwent nie zakończył się i brak 

informacji. 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady w okresie od 1 lipca pełnił dyżury w biurze Rady, 

w posiedzeniach zarządu, zarząd obradował też zdalnie.. Spotykałem się 

również z samorządowcami z naszego powiatu, Byłem w stałym kontakcie 

dyrektorami powiatowych placówek oświatowych i dyrektor szpitala. Spotkałem 

się wspólnie z zarządem powiatu z Marszałek. Elżbietą Polak w sprawie polityki 

marszałka dotyczącą powiatu. 

Wziąłem udział w podsumowaniu prac renowacyjnych w kościele 

pw. Podwyższenia Św. Krzyża w Sulechowie. 

Wiceprzewodniczący, Czesław Hołołub wziął udział w pikniku w Domu 

Dziecka w Klenicy. 
 

Ad 6. 

 W bieżącym okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja, 

wpłynęły zapytania radnych Leokadii Loch, Adama Jaskulskiego (na sesji 

sierpniowej), Romana Bajora. Radni otrzymali odpowiedzi, które są również 

zamieszczone na stronie BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada 

Powiatu, Interpelacje i zapytania 

Nikt nie złożył interpelacji i zapytania. 

 

Ad 7. 

 Adam Jaskulski zawnioskował o udzielenie głosu wójt Gminy 

Trzebiechów. 

 Izabella Staszak poinformowała, że lipcu złożyła wniosek o powiatowy 

transport dla dzieci niepełnoprawnych. Zdaje sobie sprawę, że to zadanie gminy. 

Poprosiła o zapewnienie transportu powiatowego. Teraz płaci prywatnemu 

przewoźnikowi, a woli powiatowi. Przedstawiła mapę z miejscami obje tymi 

strefą ASF. Poprosiła o wsparcie rolników, ponieważ płaci im się 1,5 zł za kg 

żywca przeznaczonego na ubicie. Zwróciła się do Rady Powiaty o podjęcie 

uchwały, apelu w tej sprawie. 

Edwin Łazicki ponowił prośbę o przedstawienie na piśmie poruszonych 

spraw.  

Roman Bajor poinformował o wyjazdowym posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa Sejmiku Województwa Lubuskiego we Wschowie w dniu 

7 października br. Zaproponował udział w posiedzeniu zarządu powiatu. 

Adam Jaskulski stwierdził, że ma duży dystans do zarządu powiatu, ale 

cieszy kontynuacja zadań i inwestycji., np. chodnik w Letnicy, od cmentarza. 
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Zapytał kiedy w końcu odbędzie się wizja lokalna stanu poboczy dróg 

powiatowych, dobrze by odbyła się pieszo.  

Roman Bajor podziękował za szybkie odpowiedzi na złożone zapytania i 

dopytał: 1. Przejazd kolejowy  na drodze Buków-Sulechów zabezpiecza PKP, 

poprosił, by zarząd określił się czy zbuduje szlabany i oświetlenia; 

2. ¾ składek powiatu są stałe. Czy organizacje w obecnym czasie, czasie 

pandemii pracują tak samo prężnie, czy nie powinna być niższa. Zwrócił uwagę, 

że składka ZPL wzrosła. 

 

Ad 8. 

 Przewodniczący przypomniał, że sprawozdania zostały omówione na 

komisjach, spytał czy są dodatkowe pytania. 

Sprawozdania finansowe za I półrocze 2020 r. 

1) Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za okres od 

1 stycznia do 30 czerwca 2020 r. samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej; 

2) Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

przebiegu realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 

30 czerwca 2020 r. 

3) Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 

okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2020 r. 

Edyta Dwojak poinformował, że dotarła opinia RIO i jest ona pozytywna. 

Sprawozdania i informacje przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad 9. 

 

Radni zapoznali się ze wszystkimi projektami i omówiła na komisjach. 

Zaopiniowane pozytywnie  

 

1) Uchwałę Nr XXII.157.2020 w sprawie uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolonym 

Schronisku Młodzieżowym w przy Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii 

im. Ireny Sendlerowej w Przytoku przyjęto jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   
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6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia nieobecna 

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz    

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

 

2) Uchwała XXII.158.2020 w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usuwanie pojazdów z dróg i za przechowywanie tych pojazdów na 

parkingu strzeżonym na koszt ich właścicieli została jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   
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10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia nieobecna 

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz    

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

 

3) Skarbnik omówiła autopoprawki. 

Uchwałę Nr XXII.159.2020 w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu lata 2019-2025 radni przyjęli jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty   X 

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   
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14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia nieobecna 

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz    

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nieobecna 

  

 

4) Skarbnik przedstawiła autopoprawki do zmian budżetowych.. 

Uchwała Nr XII.160.2019 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty   X 

9)  LOCH Leokadia Maria nieobecna 

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz    
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18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

  

5) Uchwała Nr XXII.161.2020 w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju 

Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022” przyjęta jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty   X 

9)  LOCH Leokadia Maria nieobecna 

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz    

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   
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Ad 10. 

Tadeusz Pająk poinformował, że odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

Adam Jaskulski podziękował za wykonanie chodnika i zobowiązanie 

ustalenia terminu wizji lokalnej. 

Roman Bajor oznajmił, że projektant drogi w Bukowie zwrócił się do 

PKP o montaż oświetlenia. Skrzyżowanie drogi i kolei musi być pod kątem 

prostym, to nie jest możliwe do wykonania. Podkreślił, że z PKP są bardzo 

trudne rozmowy. 

Ewa Seremak poinformowała, że Związek Powiatów Lubuskich to 

stowarzyszenie celowe, do zadań geodezyjnych. Zwiększenie składki, to efekt 

zwiększonych kosztów obsługi. 

Ryszard Górnicki stwierdził, że został zbagatelizowany wniosek 

o udzielenie głosu Wójt Gminy Trzebiechów. 

Adam Jaskulski podziękował za odniesienie do sprawy wizji lokalnej. 

Edwin Łazicki przeprosił radnego Ryszarda Górnickiego. Głoś Izabelli 

Staszak został udzielony. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXII Sesji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego o godz. 1445. 

 

 

 

 

Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 


